

Dear Parents,

14.3.2024

It is with deep pleasure that we inform you that Ta'allum Group has been recognised by the Undersecretary of the Ministry of Education and Higher Education. Dr Ibrahim Al Nuai'mi has recently awarded our CEO, Ahmed Al-Mannai, a certificate of appreciation for the highest number of first places achieved by students from Ta'allum group schools on the international exams IGCSE and IAS. The event took place last Sunday as part of the first season of recognition for outstanding students from private schools.

Twenty Ta'allum Group schools received Outstanding Awards for their outstanding performance in the 2023 examinations. 17 of them achieved the highest grades in Arabic, Physics, and Chemistry worldwide, and two students achieved the highest grades in Arabic within Qatar. Our students achieved the highest grade in Art and Design in the Middle East region.

The outstanding achievements of our students are a testament to their creativity and talent, inspiring our other students to strive for excellence. **We emphasise that the collaboration and dedication of our esteemed parents in strengthening parental partnership are among the most crucial factors in achieving these accomplishments.** We also reaffirm our commitment to nurturing the potential of each student and equipping them with the necessary tools for success.

Our heartfelt congratulations go out to our winning students, teachers, school principals, and the management teams in our schools; they truly deserve our congratulations for their diligent efforts and dedication in their work.

You can click on the link below to learn more details about **this outstanding achievement of Ta'allum Schools, which was the highest in terms of the number of students achieving top positions globally among private schools in Qatar in (IGCSE) and (AS) exams.**

Thank you for your cooperation.

<https://taalumgroup.com/news/الحفل-الس-طلاب-مجموعه-تعلم-يتألقون-في/>

السادة أولياء الأمور الكرام،

يسرنا بكل فخر واعتزاز أن نشارك معكم خبر تكريم وكيل وزارة التربية والتعليم والتعليم العالي في دولة قطر، الدكتور إبراهيم النعيمي، مجموعة (تعلم) ممثلة برئيسها التنفيذي السيد أحمد المناعي، وذلك يوم الأحد الماضي في الموسم الأول للاحتفاء بمتفوقي طلبة المدارس الخاصة تحت شعار (فخرون بك). وهذا التكريم مستحق؛ لأن مدارس (تعلم) كانت الأعلى من حيث عدد الطلبة الحائزين على المراكز الأولى على مستوى العالم بين المدارس الخاصة في دولة قطر في الاختبارات الدولية (IGCSE) و(AS).

وقد حصل (20) طالباً من مدارس مجموعة (تعلم) على جوائز الطالب المتفوق في الاختبارات لعام 2023؛ تقديرًا لأدائهم المتميز. وأحرز (17) طالباً منهم أعلى الدرجات في اللغة العربية والفيزياء والكيمياء على مستوى العالم. وحقق طالبان أعلى الدرجات في اللغة العربية على مستوى دولة قطر. وكانت إحدى طالباتنا هي الطالبة الوحيدة على مستوى منطقة الشرق الأوسط التي حققت أعلى درجة في مادة الفن والتصميم.

إن هذا الإنجاز الاستثنائي لطلابنا يشهد على إبداعهم وموهبتهم، ويلهم بقية طلبتنا للسعي نحو التميز. ونحن نؤكد أن تعاون السادة أولياء الأمور وحرصهم على تمتين الشراكة الوالدية من أهم العوامل في تحقيق هذه الإنجازات. ونؤكد أيضاً التزامنا بتنمية إمكانات كل طالب وتجهيزه بالأدوات اللازمة للنجاح، ونتوجه بتهانينا القلبية إلى طلبتنا الفائزين والمعلمين ومديري المدارس وفريق الإدارة الوسطى في مدارسنا؛ إنهم يستحقون تهانينا؛ لجهودهم الجادة وتفانيهم في عملهم.

ويمكنكم النقر على الرابط الوارد أدناه للاطلاع على مزيد من التفاصيل حول هذا الإنجاز المتميز لمدارس (تعلم) التي كانت الأعلى من حيث عدد الطلبة الحائزين على المراكز الأولى على مستوى العالم بين المدارس الخاصة في دولة قطر في الاختبارات الدولية (IGCSE) و(AS).

شاكركم لكم تعاونكم المستمر.

<https://taalumgroup.com/news/الحفل-الس-طلاب-مجموعه-تعلم-يتألقون-في/>